
Den 04.05.2023 kl 18:00 ble det holdt styremøte i Bergens Jæger og Fiskerforening (BJF)
på Kismul.

Til stede: Stian Horne, Therese Sandnes, Frank Dahl, Sindre Knutsen, Aurora Hatlestad, Anders Kroken,
Monica Gjesdahl.

Forfall: Frode Johansson. Styret er beslutningsdyktig

Referent: Aurora Hatlestad

Dersom ikke annet fremgår av denne protokoll, er vedtakene enstemmige.

Til behandling forelå:

33/23 Godkjenne innkalling og dagsorden (beslutning)

Vedtak: Styret vedtok innkallingen og godkjente dagsordenen.

34/23 Økonomi (orientering)
Inntekter april 2022, kr 614 000,-
Inntekter april 2023, kr 348 000,-

Utgifter april 2022, kr 333 919,-
Utgifter april 2023, kr 179 808,-

Inntekt akkumulert i 2022. kr 1 077 000,-
Inntekt akkumulert i 2023: kr 1 109 800,-

Utgifter akkumulert i april 2022, kr 1 148 029,-
Utgifter akkumulert i april 2023, kr 1 394 680,-

Vedtak: Inntektene ser ut til å ha stabilisert seg de siste ukene - det er gledelig.
Fullstendig kvartalsrapport blir presentert på styremøte i Juni, og vil bli publisert til
medlemmene.

35/23 Tak riflebane (beslutning)
Lekkasje i tak/kiste som må tettes. Tore Taranger er tømrer og har sagt seg villig til å
utbedre dette uten vederlag. Materialkostnad dekkes av BJF,
estimert kostnad er ca kr 5 000,- +

Vedtak: Det vedtas å tette tak på riflebane til estimert kostnad på kr 5 000,-.
Enstemmig vedtatt.

36/23 Ny utvalgsleder hagle (beslutning)
Hagle gjengen har fremmet forslag om ny leder for hagleutvalget. Kim Smith foreslås å
overta som leder, og Marius Magnussen foreslås som nestleder.

Vedtak: Styret stiller seg positiv til dette. Enstemmig vedtatt.



37/23 Avtale med Huntress AS (orientering)
Stian melder seg inhabil i behandlingen av denne saken.

Avtalen bør oppdateres og tilpasses.
Styret foreslår følgende endringer:

● Utarbeide en rammeavtale med Huntress AS, som baserer seg på bestilling av
oppgaver.

● Utarbeide en mal for månedsrapportering.
● Det legges inn et punkt i forhold til åpenhet av avtalen:

○ Bergens- Jæger og fiskerforening er en medlemseid forening der det kreves
åpenhet i samtlige avtaler som inngås med foreningen. Det må derfor
forventes at avtalen kan bli fremvist til andre medlemmer enn de som sitter i
styret, samt at avtalen kan bli lagt frem for årsmøte/generalforsamling.

Vedtak: Aurora og Therese utarbeider dette, og legger frem på styremøte i Juni.

38/23 Utvalgsledere (orientering)

Styret trenger å ta en gjennomgang med samtlige utvalgsledere vedrørende motivasjon og
veien videre. Det foreslås at hvert styremedlem får ansvar for et utvalg, for oppfølging og
for å være et bindeledd opp mot styret.

● Opplæringsutvalget: Therese Sandnes
● Jaktutvalg: Espen Brynhildsen, Kontaktperson fra styret: Anders Kroken
● Kvinneutvalget: Linn Vassbotn, Kontaktperson fra styret: Aurora Hatlestad
● Skyteutvalget (rifle+hagle): Jørn Gjerde, Kontaktperson fra styret: Frode Johansson
● Fiskerutvalget: Frank Dahl
● Hundeutvalget: Sindre Knutsen
● Ungdomsutvalget: Lene Reksten, Kontaktperson fra styret: Monica Gjesdal

Vedtak: Styret tok saken til orientering.

39/23 Lagring (beslutning)
Styret ser behov for at BJF får lagring i sky. Forslag: Google Suite. Årlig kostnad på dette
er estimert til kr 24 000,-

Styret vil i så tilfelle sørge for at samtlige dokumenter fra eldre harddisk blir overført, noe
som også vil sørge for bedre kontroll på dokumenter, og overføring til fremtidige nye styrer.
Dette vil være foreningens arkiv.

Vedtak: Det investeres i skylagring. Enstemmig vedtatt.

40/23 Sak fra jaktutvalget (orientering)
Forslag om å få tak i et tilleggsterreng på Tysnes. Jaktutvalget ønsker å gå inn i en 4 års

kontrakt. Styret er usikker på hvor lurt dette er, med tanke på uttellingen vi hadde i
eksisterende terreng på Tysnes. Prisen er forhandlet til kr 27 000,-

Kjeåsen er opp til fornying, og må vurderes. Årlig kostnad på mellom 50-60 000,-.

Kjeåsen har de siste årene i snitt generert en årlig inntekt anslagsvis kr 4000,-
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Vedtak: Styrets forslag til innstilling:

● Si opp terrenget i Kjeåsen.
● Styret ønsker mer dokumentasjon og statistikk før det vurderes å utvide avtalen på

Tysnes.

41/23 Adgangskontroll (orientering)

Flere uregistrerte besøk på banen utenom åpningstid, der besøkende etterlater seg mye
drit og rot. Anders Kroken fremla tilbud. Utfordringer med hvilke sylindere som kan
benyttes da flere av dørene ikke er ytterdører, men terrassedører.

Vedtak: Styret tok saken til orientering. Det ønskes spesifiseringer i tilbudet mht.
kryss identifisering før endelig beslutning fattes.

42/23 Møte om vegen (orientering)
Bergen kommune utsatte møtet.

Vedtak: Styret har ikke mottatt ny dato for møtet. Stian følger denne saken videre.

43/23 Politiet og godkjenning av banen (orientering)
Venter fremdeles på skriftlig godkjenning av skyteinstruks, men banen er bekreftet
godkjent.
Skriftlig godkjenning av bunkers er mottatt.

Vedtak: Styret tok saken til orientering. Og jobber videre med å få skriftlig godkjenning av
skyteinstruks.

Sted og dato:
Kismul, 04.05.2023

Stian Horne Aurora Hatlestad
Styreleder Sekretær
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